
 

 

 

 

 

Zápis z jednání Revizní komise MAS Podještědí, z. s.  

I/2023 

 

Datum jednání: 24. 11. 2023 

Místo jednání: Vlčetín, Bílá 

Zahájení jednání: 15:00 

Ukončení jednání: 15:30 

Přítomni: paní Jana Švehlová (kancelář MAS), pan Jiří Křížek (člen revizní komise 

MAS), pan Bc. Tomáš Levinský – zástupce Města Rychnov u Jablonce 

nad Nisou (člen revizní komise MAS), paní Jana Šťastná, DiS  - zástupce 

obce Oldřichov v Hájích(člen revizní komise MAS) 

 

Program jednání: 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele 

2. Volba předsedy Revizní komise 

3. Závěr 

 

Ad bod 1. 
 

Jednání iniciovala kancelář MAS Podještědí – nové funkční období členů RK a volba předsedy 

RK. Paní Švehlová uvítala přítomné a zahájila jednání. Následně v souladu se schváleným 

jednacím řádem: 

a) konstatovala, že revizní komise je v počtu 3 členů usnášeníschopná, 

b) zapisovatel zápisu – paní Švehlovou, ověřovatel pan Jiří Křížek 

 

Ad bod 2. 

 
Na jednání VH MAS dne 26. 11. 2023 byli zvoleni členové RK na období do 11/25 za Město 

Rychnov u Jablonce nad Nisou – zástupce Bc. Tomáš Levinský, Obec Oldřichov v Hájích – 

zástupce Jaromír Tichý a pan Jiří Křížek. Členové si dnes na 1. jednání RK mezi sebou zvolili 

předsedu pana Bc. Tomáše Levinského. 

 

Usnesení MAS-RK/I/2023/01: 
Revizní komise MAS Podještědí, z. s. schvaluje pana Bc. Tomáše Levinského do funkce 

předsedy RK. Pan Levinský je zástupce partnera MAS Města Rychnov u Jablonce nad 

Nisou. 

 

Pro: 2 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Ad bod 3. 
 

Za kancelář MAS předložila paní Švehlová návrh termínu dalšího setkání RK květen 2024, kdy 

bude na programu kontrola hospodaření MAS a zpracování Zprávy pro jednání VH MAS 

Podještědí. Členové RK požadují včasné předložení materiálů ze strany kanceláře MAS, 

minimálně 14 dní před jednáním RK. 

 

 

Zapsala:  Jana Švehlová (pracovnice kancelář MAS, z.s.) 

 

 

Ověřovatel: Jiří Křížek 


